

الفتان

ALFATTAN

14.5 METER FAST PATROL BOAT



14.5 METER FAST PATROL BOAT



قارب الدوريات السريع 14.5 متر هو عبارة عن قارب مجهز تجهيزاً جيداً ومصمم للقيام بمهام الدوريات على طول المنطقة الساحلية كاملة. ويبلغ عرضه 3.0 متر ووزن 8 أطنان ويبلغ غاطس القارب 700 ملم ويبلغ عدد أفراد طاقمه 6 أشخاص ويمكن أن يستوعب 8 أفراد كحد أقصى. تبلغ أقصى سرعة للمناورات 55 ميلاً في الساعة ضمن نطاق 300 ميل. والقارب مصنوع من الياف الزجاج المقوى، ويمكن تسليحه برشاش أوتوماتيكي عيار 12.7 ملم مع إمكانية التحكم به باستخدام الأشعة تحت الحمراء من محطة سيطرة بعيدة. ورشاش يدوي عيار 12.7 يتم تثبيته في المنطقة الخلفية للقارب وعدد 2 رشاش منيemi الآلي ويتم تثبيتهما على كلا جانبي القارب. وتتمثل أدوار ومهام قارب الدوريات السريع في إجراء عمليات الدوريات الساحلية ومهام البحث والإنقاذ وعمليات الردع في المياه الإقليمية لدولة الإمارات العربية المتحدة والدفاع

The 14.5 Meter Fast Patrol boat is a well-equipped vessel designed for a full coastal patrol duties. It has a width of 3.0 meters, weighs 8 tons, draught of 700mm and manned by 6 crews but can accommodate a maximum of 8. The boat maneuvers at a maximum speed of 55 miles/hr in a range of 300 miles. The boat is made of fiber reinforced glass and can be armed with 12.7mm automatic machine gun with IR fully controlled from a remote station, 1 manual 12.7mm aft position and 2 minimi automatic machine guns on both sides. Its main responsibilities is to conduct coastal patrol operation, Search and rescue missions and to deter and defend the UAE territorial waters against attack mounted by sea-borne forces.



45Knots
MAX SPEED



12 kVa
GENERATOR
POWER



1,135 Liters

DIESEL



CG 1515

UAE COAST GUARD

15
METERS
L.O.A

3.00
METERS
BREADTH




4-8
CREW

0.70
METER
DRAFT

الفتان ALFATTAN



الإمارات
THE EMIRATES



اصنع في الإمارات
MAKE IT
IN THE EMIRATES

- @ info@alfattan.net
- +9712 562 4111
- Al Sader Port, Al Taweelah Street,
- PO Box 53509, Abu Dhabi, UAE
- www.alfattan.net